
Oświadczenie złożone 

przez senatora Aleksandra Szweda 

na 49. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 września 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do minister rodziny i polityki społecznej Marleny Maląg 

Szanowna Pani Minister! 

Program „Rodzina 500+”, czyli kluczowy program rządu Prawa i Sprawiedliwości, jest dzisiaj finanso-

wym fundamentem wsparcia polskich rodzin. Program wszedł w życie 1 kwietnia 2016 r. i przyczynił się do 

znacznej poprawy sytuacji materialnej rodzin, wzmocnił je i nadał im należny priorytet. Przez ostatnie 6 lat 

program „Rodzina 500+” stał się najbardziej znaczącą i realnie odczuwalną pomocą finansową ze strony 

państwa dla rodzin wychowujących dzieci. W ramach tego programu rodzinom z dziećmi na utrzymaniu 

przysługuje świadczenie wychowawcze w wysokości 500 zł na dziecko w wieku do ukończenia osiemnaste-

go roku życia, bez względu na dochód osiągany przez rodzinę. 

Dziękując za niniejszy program, proszę o udzielenie informacji dotyczącej realizacji programu „Rodzina 

500+” w ostatnich 6 latach, tj.: wskazanie, jaka jest kwota łączna przyznanych świadczeń; ile rodzin w na-

szym kraju zostało objętych świadczeniem, a ściślej, ile dzieci; środki w jakiej wysokości przekazano na jego 

realizację? Szczególnie prosiłbym również o uwzględnienie danych dotyczących gmin z 3 powiatów woje-

wództwa dolnośląskiego: kłodzkiego, dzierżoniowskiego i ząbkowickiego. 

Z poważaniem 

Aleksander Szwed 

 
 


